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DATO 

21-04-2017 
JOURNAL NR. 

 
SAGSANSVARLIG 

Morten Krogh de Voss 
KATHØJSKOLEN 

 

 

Referat Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 4. april 2017 kl. 17.00 - 19.00 
på Svallerup skole 

Afbud fra: Lone Maul, Rie Johansen, Martin Hornbæk-Jensen, Malene Olsson, Karina 

Hansen, Jo Pedersen, 

Tilstede var: Morten De Voss, Jakob Søborg, Jacob Thorsted, Helle Rasmussen, Eva 
Gundersen, Marianne Glud, Susanne Hoogendoorn, Anita Dalby, Mogens Lysemose, 
Pernille Saul, Stella Larsen og Thomas Wulff 
 

 

 
2017-60 

 

Valg af ordstyrer: Anita Dalby 

 

2017-61 

 

Elevsager og personalesager 

 I foråret modtager Svallerup Skole en tilflytter elev.  

 Til skoleåret 2017/18 er Kathøj normeret til 53 elever, og Svallerup Skole skal 

være 46 elever.  

 En pædagog fra Kathøj stopper og skal starte i Børne og familie. 2 lærere stopper 

på Kathøj, men en lærer forflyttes efterfølgende til Kathøj. Desuden så har 

Svallerup Skole ansat en pædagog. 

 Poul Erik er gået på pension pr. 31. marts. 

2017-62 

 

 

Meddelelser fra  

Formanden: 

 Ikke så meget nyt.  

Skoleledelsen: 

 En flot afslutning for Poul Erik.  

 På Kathøj skolen øves generelprøver i de nye afgangseksamer.  

 I for hold til Irenas phd og undersøgelser på Kathøj, så er der desværre ingen 

elever, som hun kunne bruge i sin fremtidige undersøgelser. 

Pæd. Råd: 

 På Kathøj arbejdes der med ændret mødeformer, så der mere fokus på dialog 

og ikke på informationer. Fx tages emnet frikvarter op. 

 På Svallerup Skole har vi fået en ny leder, hvilket også har krævet en del 

energi fra os. Vi venter lidt på, hvad der så sker. Personalet er tryg ved det. 

Andre: 

 Intern uddannelse i 2017/18, hvor der vil være 18 medarbejdere af gangen, 

som skal på kursus. Dette i en 3-årige periode. 

 Elevrådet på Kathøj. Har det godt og generelt tilfredse. Et stort ønske om en 
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fælles skolefest, andre fælles arrangementer etc. Alt i alt tages forslagene op 

internt på skolen. 

 Husrådet på Svallerup skole: Eleverne har mange gode forslag til at gøre 

skolen bedre, de kommer med kreative og spændende tanker, som vi kan 

arbejde videre.  

2017-63 

 

Orientering om ledelse og mødestruktur 

 Poul Erik er gået på pension, men er fortsat tilknyttet, som konsulent frem til 31. 

August. Svallerup skole nye skoleleder Morten de Voss har valgt at tilgå opgaven 

stille og roligt. Morten oplever, at Svallerup skole er velfungerende og veldrevet 

skole, og han glæder sig til opgaven. Tiden må vise hvorledes de to skoler skal 

mødes i et fællesskab.  

 I forbindelse med en sammenlægning, så har bestyrelsen samtalt om, hvorledes 

den fremtidige fysiske placering vil være. Et ønske om, at forældrene bliver 

inddraget tidligt i processen, så vi kan undgå at der skabes utryghed, som i sidste 

ende også kan skabe utryghed i børnene. 

  

 

2017-64 

 

Skolens regnskab  1/3 2017 / Budget 2017 (nye elevtal), til efterretning 

 Pr. 31/12 2017 vil der være et samlet budget. For Kathøj ser budgettet fornuftigt, 

og der beregnes med et lille overskud. 

 Svallerup Skole ser budgettet også fornuftigt ud, og går stort set i nul.  

 Begge budgetter er taget til efterretning. 

 

2017-65 

 

Bestyrelsen fra august 2017, Forslag til sammensætning. 

 Valgperioden vedr. 2 og 4 år bør revurderes. Det skal overvejes om der kan laves 

forskudte valg, så man sikrer en vis balance i bestyrelsen. 

 I overgangsperioden skal der nedsættes en bestyrelsen, da der først er valg i maj 

2018. Tiltrædelse er august 2018. Fremadrettet skal sættes navne på 5 eller 7 

bestyrelsesmedlemmer, såfremt andre gerne vil deltage, så kan de være 

suppleanter.  

 Mogens Lysemose, Eva Gundersen, Rie Johansen, Pernille Saul, Stella Larsen, 

Jakob Søborg og Anita Dalby vil gerne fortsætte. 

 Morten tager beslutningen op til relevant beslutnings instans 

2017-66 

 

Orientering om høringssvar vedr. kvalitetsrapport 2016, til efterretning 

 Taget til efterretning 

2017-67 

 

Forslag om høringssvar vedr. bevægelse og motorik, til godkendelse 
 Høringssvaret er godkendt, og begge institutioner indsender et høringsvar. 

2017-68 

 

Eventuelt 

 Næste skolebestyrelsesmøde den 30. Maj er rykket til kl. 17.30, og der vil være 
rundvisning og lidt at spise. 

Punkter til næste gang: 
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 Ideer og tanker om, hvordan kan bestyrelsen inddrages i processen omkring 
sammenlægningen. 

 Morten har sendt forslag til nye mødedatoer. 5. Sept., 24. Okt., 28. Nov., 6. Feb., 
10. April og 29. maj.  

 I overgangsperioden, hvordan ser skolebestyrelsens sammensætning ud. 
 
, 

2016-59 

 

Referat oplæst: ja 

Referent: Thomas Wulff 

   
  
 

 


